
 
 GRADSKA ZAJEDNICA KULTURE- ČAKOVEC

 ZAPISNIK sa održane Sjednice IO -GZK, 20.09.2016.
 Na Sjednici su nazočni članovi IO: N.  Kotur, P. Kočila, J. Srša, R. Blažić, S. B. Šamec, T. Fažon, 

D. Buvač
  Opravdani: J. Car, M. Obadić
  Članovi NO: M. Kuretić, D. Bacinger
  Opravdani: S. Mesarić

 Prijedlog Dnevnog reda:
1. Čitanje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sjednice Skupštine GZK
2. Izvješće o dosadašnjem radu GZK
3. Usvajanje Financijskog plana za 2017.g.
4. Usvajanje pravilnika za financiranje udruga i članica GZK
5. Usvajanje Plana financiranja udruga za 2017.g. po kriterijima bodovanja
6. Program rada za 2017.g.
7. Ostalo

 Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.
 Ad1) Predsjednik je pročitao Zapisnik sa održane Skupštine GZK , te je isti dat na raspravu i 
potvrđivanje.

 Zapisnik je jednoglasno prihvaćen:
       PRILOG: ZAPISNIK sa Skupštine.
 Ad2) Predsjednik je dao izvješće o dosadašnjem radu GZK-

 Grad je do sada dodijelio sredstva svim članicama koje su urredno ispunile obrasce i svoje 
obaveze prema Gradu.

 Dixieland band poslao zamolbu jer su izvješće dostavili nakon roka, te mole IO da im se 
dodjele fin. sredstva.

 Luč nije poslao Izvješće, pa im nisu isplačena sredstva, Izvješće su predali  krajem 4.mj.
 Predsjednik je dao prijedlog na raspravu , dali da se dodjele sredstva Udrugama koje nisu 

Izvješća predale u roku.
 P. Kočila- protivi se takvom prijedlogu smatra da su udruge dužne drati se rokova
 S. B. Šamec- predlaže dda se im ovaj put isplate sredstva, ali ubuduće NE

Prijedlog je dat na glasanje pošto nije bilo daljnje rasprave.
*** 4 glasa ZA, 1 suzdržan, 1 Protiv – dodjele sredstava.
* ZAKLJUČAK članova IO- Ovoje zadnji put da se nekoj udruzi koja nije predala izvješće u roku 
dodjeljuju fin. sredstva .Isti će prijedlog biti razmatran i na Skupštini GZK.

 Predsjednik je izvjestio da 01.10.2016. rok za isplatu 3. rate Udrugama.
 
 Ad3) Predsjednik je prezentirao prijedlog Financijskog plana za 2017.g. koji iznosi 345.000 kn. 
Sredstva će se podijeliti na 21 Udrugu.
          Financijski plan dat je na raspravu.
 *** Prijedlog Financijskog plana za 2017.g. jednoglasno je prihvaćen.
         PRILOG: PRIJEDLOG Fin. plana za 2017.g.

 Ad4) Predsjednik je sa svim članicama GZK imao sastanke prema skupinama na kojima su sve 
članice bile upoznate sa prijedlogom bodovanja te su raspravljale o istima, isto tako sve članice su u
pisanom obliku dobile prijedlog Pravilnika bodovanja članica-
***Članice po grupama jednoglasno su nakon rasprava prihvatile PRIJEDLOG PRAVILNIKA ZA 
FINANCIRANJE IZ SREDSTAVA PRORAČUNA GRADA ČAKOVCA.
PRILOG: Prijedlog PRAVILNIKA ZA FINANCIRANJE IZ SREDSTAVA PRORAČUNA GRADA



ČAKOVCA.

 Ad5) Predsjednik je upoznao članove IO sa planom financiranja za 2017.g. koji je dat na raspravu.
 Članovi IO došli su do zaključka da se rad udruga promatra putem Pravilnika o bodovanju i tabela.
**** Zaključak je jednoglasno prihvaćen.

 Ad6) predsjednik je upznao članove IO sa Planim rada za 2017.g.
 Članovi IO predložili da sve članice sudjeluju u zajedničkom programu koji bi pripremile prema 
svojim specifičnostima te bi svi zajedno dali program u Gradu, bio bi to cjelovečernji program svih 
amatera GZK, jedno društvo jedna točka.- prijedlog slogana " ONI TO RADE S LJIUBAVLJU" 
( npr. povodom DANA GRADA.)

*** Jednoglasno je pšrihvaćen takav prijedlog.

U slučaju da se po Pravilniku, sredstva za troškove prijevoza ne dodjeljuju, IO je mišljenja da se 
pošalje prosvjedna nota prema Gradu jer nije korektno prema GZK da de donose odluke bez 
predstavnika GZK.
 Prijedlog je da se GS GZK održi početkom 2mj.

 Sjednica je završila u 18,42 h.

 Zapisničar: Jagoda Srša
    

  


